
 

Aan de gemeenteraad & politieke fracties Sliedrecht 

cc. college van B&W 

Betreft: Inrichting zuidelijk terrein,  

tussen Vogelbuurt en Staatsliedenbuurt  

Sliedrecht, 17 april 2024 

Geachte gemeenteraad, 

Wij hebben besloten niet in te spreken voorafgaande aan de besluitvormende vergadering waar 

beslist wordt tot het beschikbaar stellen van het voorbereidingskrediet voor de fly-over. Wij hebben 

gekozen voor een brief zodat u de informatie tijdig ontvangt en nog kunt bespreken binnen uw fractie. 

Het niet inspreken betekent zeker niet dat wij ons geen zorgen maken. Wij hebben vanaf de eerste 

gesprekken vorig jaar over de plannen onze zorgen en onze wensen voor onze toekomstige plaats 

kenbaar gemaakt. Vanaf de eerste gesprekken omdat er toen al scenario’s lagen en nog feitelijk 

beperkt sprake kon zijn van participatie. Pijnlijk omdat voor de voortgang van onze stichting enorm 

veel afhangt van de plek waar wij terecht komen tijdens de bouw van de fly-over.  

In het gesprek met projectleiders en wethouders werd aangegeven dat de ingetekende plekken voor 

de toekomstige gebruikers nog ter bespreking lagen, dit werd ook nog geuit voorafgaande aan de 

beeldvormende vergadering door projectleider en wethouder. Echter, teleurstellend is dat tijdens de 

beeldvormende vergadering werd benoemd dat de ingetekende vlaggen (plekken van verenigingen) 

vast lagen. Voor ons is deze informatie erg tegenstrijdig en niet transparant. Zijn we met 

voorgenoemde inspanningen überhaupt iets opgeschoten? Of is misschien een vraag van de 

wethouder of wij zelf vinden of we passen in het gebied er ook een van u? In elk geval niet van ons en 

onze samenwerkingspartners. En als wij goed naar u geluisterd hebben eigenlijk ook niet van u. De 

onafhankelijke fracties hebben naar ons uitgesproken dat ze onze inzet in het gebied belangrijk 

vinden, juist in deze wijk.  

Gelukkig hebben we dan de belofte zwart op wit vanuit het overleg met projectleiders en wethouders 

dat de locaties van de gebruikers nog niet vast staan. Echter. We zien dit ook graag bevestigd in uw 

raadsbesluit, want immers is de tekening waar gebruikers komen ook bij dit besluit gevoegd.  

We voelen ons tot op heden niet gehoord over het belang van ligging aan de Lijsterweg in het belang 

van onze doelgroepen ouderen, eenzame mensen en de vogelbuurt. Hoe dichter bij de aandachts wijk 

hoe beter zichtbaar wij zijn en het sociale terras is. Hoe belangrijk de continuïteit tijdens de bouwfase 

voor onze activiteiten voor onze deelnemers is zal bij u bekend zijn. De corona tijd heeft ons daar 

voldoende over geleerd helemaal bij de kwetsbare doelgroep die bij ons deelnemer zijn. Ten aanzien 

van de opmerking tijdens de beeldvormende vergadering dat voor de korfbal continuïteit tijdens de 

bouw noodzakelijk is, geldt dit nadrukkelijk ook voor ons.  

De enorme inspanningen die gevraagd gaan worden bij een verplaatsing voor ons vrijwillige bestuur 

maken ons ongerust. Laat staan als dit twee maal nodig zou zijn. 

Wij verzoeken u zich uit te spreken over: 

- de noodzaak van continuering van onze bedrijfsvoering tijdens de bouwfase  

- als ook over de plaatsaanduidingen in het gebied. Uit onze eerdere ingestuurde stukken leest u dat 

wij een locatie aan de Lijsterwegzijde noodzakelijk achten voor onze activiteiten en doelgroepen.  

Namens het bestuur en alle 61 deelnemers van de Sociale Moestuin Sliedrecht 

 

Mirjam Lankreijer 

 


